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SLOVENSKO: Nechcem byť kuvikom, ale reálne to s nami vyzerá veľmi zle, upozorňuje vo
svojom nedeľnom statuse Anna Belousovová (NaS).

Uvádza aj dôvody

“- ešte sme sa ani nevysporiadali s dôsledkami kovidovej krízy a vhupli sme do krízy, ktorá vyplýva zo
všetkých negatívnych dopadov vojny na Ukrajine

– táto kríza ťažko dopadá na celú Európu, s ktorou sme ekonomicky silne prepojení. Západná Európa
je výrazným odberateľom našej výroby

– ak začne ekonomický pád západnej Európy, my budeme tou poslednou kockou domina, ktorá úplne
ľahne

– výpadok energií a surovín z Ruska nikto v EÚ vážne nerieši. Buď nechce, alebo nevie. V podstate je
to jedno. Dopady budú v každom prípade katastrofálne. Naša nesvojprávna vláda sa pritom spolieha
na Brusel ako na spásu. Sama nie je ničoho schopná

– namiesto podpory domácej ekonomike a vlastným obyvateľom sa míňajú obrovské,
nekontrolovateľné finančné prostriedky predovšetkým na vojenskú pomoc Ukrajine

– a čo je na tejto situácii úplne to najhoršie na čele Slovenska, ale aj EÚ sú totálne neschopní a
nezodpovední politici!!! Oni si snáď asi ani nedokážu predstaviť vážnosť situácie, ako aj všetky
súvislosti a dôsledky toho, čo sa deje,” vyratúva Belousovová.

Prichádza očista
“Inak si totiž nedokážem vysvetliť to, že v čase, keď je škoda každej minúty, “naša” vláda ale aj celá
politická reprezentácia doslova stráca drahocenný čas nekonečným hádkami, hlúpymi
doťahovačkami na úrovni malých detí a trepaním sprostostí. Slovensko má tak dupľované nešťastie.
Dá sa povedať nešťastie v nešťastí. A to je ten dôvod, prečo nadchádzajúce obdobie vidím
“černe”. Jediné, čo bude na tento blížiacej sa tragédii pozitívne, je fakt, že dôjde k očiste spoločnosti.
O tom som pevne presvedčená, pretože ak máme ďalej existovať, ani iná možnosť nie
je!” Upozorňuje politička.

Trošku optimizmu

“Očakávajme búrlivé a ťažké obdobie. Bude to však búrka, po ktorej výjde Slnko. Toto čo zažívame,
nám nastavilo zrkadlo, v ktorom vidno, že takto to ďalej ísť nemôže. Nutné sú v prvom rade zmeny
politického systému. Nie je možné, aby stále dokola a dokola ľudia mali možnosť voliť len menšie
zlo. Voľbou menšieho zla sme sa postupne dopracovali k tomu, že nám vládne zlo
najhoršie!” Konštatuje Belousovová.
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Je čas na zmenu

“Je preto zásadné, aby sa zmenil politický systém tak, aby sa do parlamentu mohli dostať aj kandidáti
mimo politických strán! Len tak sa zabráni tomu, že parlament je plný nesvojprávnych a slepo
poslušných figúrok a de facto o našich životoch a osudoch rozhodujú hlupáci,” uzatvára Anna
Belousovová.
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